



## Libyan International Medical University

### **Faculty of Business Administration**

Students' Attitudes towards Administrative Leadership During COVID-19
Pandemic: The Case of Libyan International Medical University

By:

Abdulsalam Fahmi Gaouda

Supervised By:

Dr. Sabri Elkrghli

In Partial Fulfilment of the Requirements for
The Degree of Bachelor of Science in
Project Management
Benghazi
Fall | 2021 / 2022

# **Acceptance and Approval**

The graduation titled "Students' Attitudes towards Administrative Leadership During COVID-19 Pandemic: The Case of Libyan International Medical University "prepared by Abdulsalam Gaouda has been:

| Project Examiners               | Signature |          |
|---------------------------------|-----------|----------|
|                                 | Accepted  | Rejected |
| Dr. Sabri Elkrghli (Supervisor) | Salve     | >        |
| Dr. Mailood Alabdly (Examiner)  | Malacel   |          |

Dr. Sabri Elkrghli

Dean, Faculty of Business Administration Libyan International Medical University

Zalla



### **Abstract**

In this graduation project, the attempt is done to understand the students attitudes towards the leaders of the university. The aim of this work is to highlight the importance of leadership during challenges, specifically COVID-19. This work was carried out among students in the Libyan international Medical University education. Using a sample size of 146, by giving them a link to an online survey. Using Statistical Package of Social Science (SPSSv25), the major statistical methods used in this project are the Cronbach's alpha reliability test, frequencies, descriptive statistics, Binomial-test and Mann-Whitney are used. As the normality test indicated that the data follows a non-parametric distribution since sig<0.05. However, overall result shows that there is a positive attitude from LIMU students towards the university's academic leaders. Which indicates that the leaders at the university are working efficiently and in an effective manner in terms of leadership. The limitations for this project is that sample size was 146 and according to (Krejcie and Morgan, 1970) the sample should be 297 and the study is limited to responses gained from students in the Libyan International Medical University only. The findings of this study are important for educational and academic and university leaders.

Keywords: Administrative Leadership, COVID-19 Pandemic, LIMU.

#### الملخص

في هذه الدراسة، تتم محاولة فهم مواقف الطلاب تجاه قادة الجامعة. الهدف من هذا العمل هو تسليط الضوء على أهمية القيادة أثناء التحديات، وتحديداً في جائحة كوفيد-19. تم تنفيذ هذا العمل بين طلاب الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية. باستخدام حجم عينة من 146 شخص، من خلال إعطائهم رابطًا لاستطلاع رأي عبر الإنترنت. باستخدام الحزمة الإحصائية للعلوم الاجتماعية (SPSSv25)، فإن الأساليب الإحصائية الرئيسية المستخدمة في هذا المشروع هي اختبار موثوقية ألفا كرونباخ، والترددات، والإحصاءات الوصفية، والاختبار ذي الحدين، ومان ويتني. كما أشار اختبار الحالة الطبيعية إلى أن البيانات تتبع توزيع غير طبيعي بما انه sig ذي الحدين، ومان ويتني. كما أشار اختبار الحالة الطبيعية إلى أن البيانات تتبع توزيع غير طبيعي بما انه المولية الدولية الدولية تجاه القادة الأكاديميين بالجامعة. مما يدل على أن القادة في الجامعة يعملون بكفاءة وفعالية من لاحوث القيادة. محددات هذا المشروع أن حجم العينة كان 146 شخص وبحسب (Krejcie and Morgan) للدولية اللولية للعلوم الطبية فقط. نتائج هذه الدراسة مهمة للقادة التربويين والأكاديميين والجامعيين.

الكلمات المفتاحية: القيادة الإدارية، جانحة كوفيد -19، الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية.